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БЕОГРАД – Председник Српске напредне странке (СНС) Томислав Николић оценио је
да је опредељење Србије за пуноправно чланство у Европској унији (ЕУ) неспорно и
истакао да се не слаже са онима који сматрају да је потребно да се о томе изјашњавају
грађани на референдуму.

  

„Јасно је да политичар који жели да се у Србији живи боље и нормалније, у складу са
правилима и демократски, и који жели да представља политичку снагу у Србији, не
може да каже да је против уласка Србије у ЕУ”, рекао је Николић, истичући да је ЕУ
исправан пут Србије и да од њега нема одустајања.

  

Николић је посебно истакао да је СНС својим опредељењем за европске интеграције
допринео већој подршци грађана том процесу и да због тога „ЕУ више не може да
зауставља тај пут или га оспорава причом да се не зна шта ће бити када се у Србији
промени власт”.

  

„СНС и Демократска странка нису конкуренти по питању чланства у ЕУ”, истакао је он.

  

Међутим, када је реч о конкретним потезима који доприносе европским интеграцијама,
Николић је навео проблем који друге земље које су биле у процесу прикључења ЕУ нису
имале, а који се односи на неподељену подршку свих политичара и грађана која је
схватана само као жеља за бољим животом.

  

„У Србији је то другачије, зато што би свака наша подршка било којем закону,
иницираном жељом да будемо чланица ЕУ или некој одлуци била означена као подршка
СНС ДС-у”, казао је он и навео да због тога СНС не чини део гласова у парламенту
којима се усваја неки закон или други акт, а којим се Србија приближава ЕУ.

  

Он је оценио да би и сама ДС искористила такав потез напредњака како би представила
у медијима да ће две странке у коалицију после избора и како, у ствари, нема потребе да
се гласа за неког другог јер ништа неће да се промени.
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„Дакле, ми ћемо остати у опозицији, а у Србији је опоизиција онај ко не гласа за владине
предлоге закона, ко не чини кворум”, казао је Николић и истакао да ће он, међутим, на
друге начине радити на бржем приближавању Србије ЕУ и најавио да ће ускоро поново
путовати у Брисел.

  

Николић је рекао да питање проналажења и хапшења преостала два хашка бегунца,
Ратка Младића и Горана Хаџића не треба постављати опозицији, него власти.

  

„То је питање за власт и никада за опозицију. Оног часа када СНС победи на изборима,
то питање ће за мене бити врло актуелно и тада ће моћи свако да ми га постави и тада
ћу морати да дам потпуно јасан одговор”, рекао је Николић.

  

Он је оценио да сарадња са Хагом више није проблем за ЕУ и да очигледно да
представници ЕУ и тужилац Серж Брамерц нису убеђени да се они налазе на
територији Србије.

  

„Да је било доказа да се налазе на територији Србије ми не бисмо могли овако брзо да
рачунамо на чланство у ЕУ”, казао је Николић и додао да питање хашког суда уопште не
би била кочница за СНС да води Србију, и да само тражи да се ЕУ понаша према Србији
на исти начин, као и када је ДС на власти.

  

(Бета)
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